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EVENIMENT DE INSTRUIRE, ORGANIZAT ÎN REPUBLICA MOLDOVA, 

ÎN CADRUL PROIECTULUI „CARE SEA”  

 

La 4 decembrie 2024, în Republica Moldova, în sala de conferințe a Hotelului 

Jolly Alon din Chișinău, s-a desfășurat un eveniment de instruire în cadrul 

proiectului ”Cooperation and Awareness for Pollution-free and Environmentally 

Sustainable Black Sea” / ”Cooperare și conștientizare pentru Marea Neagră fără 

poluare și durabilă din punct de vedere ecologic” - CARE SEA,  înregistrat  cu cifrul 

BSB00559 și care face parte din programul Interreg Next Black Sea Basin, finanțat de 

către Uniunea Europeană. La care training au participat și membrii echipei de proiect 

din cadrul Universității de Studii Politice și Economice Europene ”Constantin Stere”. 

 

Agenda evenimentului a fost complexă, interesantă și utilă. Subiectele de pe 

ordinea de zi s-au axat pe: prevederile cheie ale contractului de grant, raportul 

consolidat pentru prima perioadă de implementare a proiectului, regulile de achiziție a 
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materialelor și utilizabilelor incluse în proiect, verificarea managementului proiectului, 

măsuri antifraudă și posibile nereguli, ș.a. 

 

Prezentul apel de proiecte vine cu o noutate ce ține de modalitatea de raportare 

și anume utilizarea unei platforme, în care se încarcă toate fișierile cu rapoarte, 

modalitate deferită decât raportarea tradițională format hârtie. De asemenea, platforma 

programului Interreg Next Black Sea Basin conține multiple informații și templat-uri 

utile, necesare partenerilor în procesul de implementare a proiectelor. 
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Prezenți la proiect, supervisorii din România au fost extrem de atenți la toate 

întrebările apărute și deschiși pentru explicații. De asemenea, dumnealor au oferit, la 

final de instruire, posibilitatea fiecărui participant la evaluare și expunere a sugestiilor 

cu privire la cele discutate. Una din propunerile principale a fost că astfel de traininguri 

sunt foarte utile și ar fi bine de le organizat în regim periodic. 

 


